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J e g y z ő k ö n y v 

 

Készült: Cegléd Város Roma Nemzetiségi Önkormányzata Képviselő-testületének 2024. szeptember 2-án 

megtartott, 10:00 órakor kezdődő nyilvános üléséről. 

 

Ülés helye: Városháza (Cegléd, Kossuth tér 1.) Kis-tanácskozó terem 

 

Jelen vannak: Jakab István elnök, Jakab János elnök-helyettes, Jakab Istvánné képviselő,  

 

Tanácskozási joggal jelen van: dr. Diósgyőri Gitta címzetes főjegyző, Dr. Szoboszlay Árpád Károlyné 

aljegyző, Sipos Nikoletta pénzügyi irodavezető, Lakatos Adrienn pénzügyi ügyintéző, Hegedűs Ágota 

alpolgármester 

 

Jegyzőkönyvvezető: Sziváki Ibolya vezető-főtanácsos, jegyzői megbízott 

 

Jakab István elnök köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület 5 tagjából jelen van 3 

tag, a testület határozatképes. Jegyzőkönyv-hitelesítőnek Jakab János képviselőt javasolja. A Testület a 

javaslatot 3 igen szavazattal elfogadta és megbízza Jakab Jánost a jegyzőkönyv-hitelesítő feladat ellátásával. 

 

Javaslatot tesz az ülés kiküldött meghívó szerinti napirendjére: 

 
NAPIREND – NYILVÁNOS ÜLÉS: 

1.) Pályaorientációs tréningek megtartására megbízás  

2.) Egyebek 
 

Jakab István elnök: Megkérdezi, van-e további javaslat az ülés napirendjére? Javaslat hiányában szavazásra 

bocsátja az ülés napirendjét. 

 

3 igen szavazattal elfogadta a Képviselő-testület az ülés napirendjét. 

 

1.) 1. napirend: Pályaorientációs tréningek megtartására megbízás 

 Előterjesztő: Jakab István elnök 

Szakmai előterjesztő: dr. Diósgyőri Gitta címzetes főjegyző 

    Előterjesztés a jegyzőkönyv 1. melléklete 

 

Jakab István elnök: Ismerteti az előterjesztést. Tájékoztatja a megjelenteket, hogy Solymosi Imrével, - aki az 

országos roma önkormányzatot segíti évek óta szakmai tudásával, - már régóta kapcsolatban van az 

önkormányzat: Elmondja, hogy főleg a mélyszegénységben élőket, az ugyeri lakosokat célozzák meg 

elsősorban. Ismerteti a szakmai programot, mely szerint kommunikációs alapfogalmakat, a testbeszédet, a 

metakommunikációt, kommunikációs helyzeteket, kommunikációs technikákat szeretnének a csoport 

tagjaival megismertetni. Szükségesnek tartják, hogy ezeknek az embereknek valaki elmondja, hogy hogyan 

kell a társadalomba beilleszkedniük. Egyenlőre 4 hónapra bízzák meg Solymosi Imrét ennek a tréningnek a 

megtartására. Ezt követően értékelni fogják az eredményeket, s ha eredményesnek tartják az együttműködést, 

akkor folytatni szeretnék ezt a munkát. Kikéri az alpolgármester asszony véleményét is majd, illetve kéri, 

hogy vegyen részt egy vagy több alkalommal a foglalkozásokon. Bíznak benne, hogy lesz pozitív eredménye 

ezeknek a tréningeknek.  

 

Hegedűs Ágota alpolgármester: Köszöni a szót. Megkérdezi, hogy ki az a kör, akit szeretnének megszólítani? 

Ki fogja szervezni a résztvevőket? Mert ha papíron meghidetik, az nem fog működni. 

 

Jakab István elnök: Az ugyeriakat, akik még nem dolgoznak, de szeretnének.  

 

Hegedűs Ágota alpolgármester: Megkérdezi, hogy mit várnak az oktatástól? 

 
Jakab István elnök: Sajnos olyan szinten vannak elmaradva ezek a romák, hogy még egy köszönetet sem 

tudnak mondani, ha kapnak valamit. Nem azért, mert nem örültek neki, hanem azért, mert nem tudják, hogy 

ezt meg kell köszönni. Az intelligencia szintjük nagyon alacsony. Szeretnék, ha jobban tudnának 
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kommunikálni, a társadalomba beilleszkedni. Sajnos a többségük analfabéta, és az önkormányzatnak fel kell 

őket emelni, mert ezt vállalták.  

 
Hegedűs Ágota alpolgármester: Megkérdezi, hogy melyik korosztályt szeretnének megszólítani? 

 
Jakab István elnök: Válaszol, mi szerint nem a tanulókat, hanem a felnőtteket, mert azoknál fontos jelenleg, 

hogy hogyan tudnak elhelyezkedni a munkában, hogyan tudnak beilleszkedni a társadalomba.  

 
Hegedűs Ágota alpolgármester: Kéri, hogy a fiatal felnőttekre koncentráljanak, mert ő úgy gondolja, hogy 

egy 50 éves embert már nem lehet kimozdítani abből a közegből, ahová beleszocializálódott. Szerinte a 30 

évet még be nem töltött egyének még talán fogékonyak lehetnek, de főleg a 8. osztályt elvégzett fiatalokat 

kellene bevonni ebbe a programba. Az a javaslata, hogy azokat a fiatalokat is meg kell szólítani, akik 

gyerekeket nevelnek.  

 
Jakab István elnök: Köszöni a javaslatokat, ők is így gondolják. Gondolkodnak még abban is, hogy ezeken a 

foglalkozásokon drogprevenciós előadásokat is tartanának, mert nagyon nehéz ezeket az embereket 

megmozdítani. Tervezik, hogy meghívják azokat az érintetteket, akiknek az élete negatív irányban változott 

a dgog miatt, de sikerült nekik ezeken változtatni. Rendőrségtől is terveznek segítséget kénri. 

 
Hegedűs Ágota alpolgármester: Kéri, hogy jelezzék majd számára, mikor lesznek ezek az előadások, mert ő 

is szeretne részt venni  egy-két foglalkozáson. 

 
Jakab István elnök: Ígéretet tesz, hogy feltétlen jelezni fognak az alpolgármester asszonynak. 

 
Az előterjesztéssel kapcsolatosan kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Jakab István elnök: Szavazásra bocsátja az előterjesztett határozati javaslatot, melyet a Képviselő-testület 

három tagja egyhangú, 3 igen szavazattal elfogadott, és meghozta az alábbi határozatot: 

  

15/2024. (IX. 2.) CRNÖ határozat 

 

 

Cegléd Város Roma Nemzetiségi Önkormányzata Képviselő–testülete  

1.) Megbízza – a határozat mellékletében foglalt szerződés-tervezet szerint – Solymosi Imre egyéni 

vállalkozót (2194 Tura, Magdolna utca 36.) pályaorientációs tréningek megtartására 2024. szeptember 2. 

és 2024. december 31. között, havonta négy alkalommal 

 

2.) Az 1.) pontban rögzített megbízás ellenértékét 100.000 Ft/hó, aza egyszázezer forint/hó összegben 

állapítja meg, a fedezetének a CRNÖ 2024. évi költségvetésének dologi kiadások előirányzatát jelöli 

meg. 

 

3.) Felhatalmazza az Elnököt a határozat elválaszthatatlan részét képező tartalom szerinti Megbízási 

szerződés aláírására. 

 

4.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

Határidő: azonnal              Felelős: Jakab István elnök 

 

2. napirend:  Egyebek 

 

Jakab István elnök: Elmondja, hogy 1-2 hónapon belül ismételten tervezik a hulladék összegyűjtését az egész 

városban. Fel vannak háborodva, már rendőrségi feljelentést is tetettek roma származású emberekkel, akik 

videó, fénykép felvételekkel tudják bizonyítani, hogy kik hordják a szemetet pl. a Puttony utcába. Ezek az 

elkövetők hirdetést adnak fel lomtalanításra, és amire nincs szükségük, azt lepakolják a közterületekre. 

Rendszert nem akar csinálni az önkormányzat belőle, de mivel a többségi társadalomból napi szintén hívják 

a képviselőket, ezért most még az egyszer hozatnak konténereket és megszervezi a hulladék elszállítatását.  
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Hegedűs Ágota alpolgármester: Megkérdezi, hogy hol van most fertőzött terület. 

 

Jakab István elnök: A Puttony utcába rendszeresen hordják a szemetet sarokra, az a ház elé, ami árverezés 

alatt van.  

 

Dr. Diósgyőri Gitta címzetes főjegyző: Megkérdezi, hogy a rendőrség milyen lépéseket tett a feljelentéseket 

követően? Fotók is készültek? 

 

Jakab István elnök: Válaszul elmondja, hogy nagyon jó a kapcsolata a rendőrséggel. Fotók és videók is 

készültek a helyszínen a szemét elhelyezéséről. A környékbeliek, taligával hordják oda és egyértelműen 

létszik, hogy kik ők. Nem tudja megmondani, hogy mit lépett a rendőrség, de most határozott fellépést 

várnának el. Megemlíti, hogy a sok bejelentés érkezik, miszerint az ugyeri romák elveszik a Szűcs-telepen 

élő gyerekektől az utcán a pénzüket. A romák vannak a romák ellen fellázadva. Kért időpontot a kapitánytól, 

határozottabb fellépést várnának el ezekben az esetekben is. Elmondja, hogy sajnos most a legnagyobb 

probléma a drog. Autókat feltörnek, kéregetnek, amennyiben nem kapnak pénzt, akkor fenyegtőznek. Ezek 

főleg az ugyeriak.   

 

Dr. Diósgyőri Gitta címzetes főjegyző: Megkérdezi, hogy ezek az emberek előtte is itt laktak, vagy 

beköltözők? 

 

Jakab István elnök: Válaszul elmondja, hogy ami eddig az Ugyerban volt rossz közbiztonsági állapot, az 

most bekerült a városban. Parkokban, felüljáró alatt alszanak, itt több emberrel tudnak találkozni, több 

embertől tudnak kéregetni.  

 

Jakab János elnökhelyettes: Megemlíti, hogy a Szelei út végén lévő sorompót valaki letörte és arra a területre 

nagyon sok hulladékot halmoztak fel. Szeretne kérni segítséget, mert ott megint elfognak szaporodni a 

patkányok.  

 

Jakab István elnök: Megkérdezi, hogy valaki szeretne-e még szólni.  Hozzászólás hiányában az ülést 9:25-

kor órakor bezárja. 

 

K. m. f. 

 

  

  Dr. Diósgyőri Gitta Jakab István 

   címzetes főjegyző   elnök 

 

 

 Jakab János 

    jegyzőkönyv-hitelesítő

  

 


